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To: 5.1.2e @minvws.nl]; 5.1.2e ) A @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e i 5.1.2e @minvws.nl]; 5.1.2e ))|5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 9/24/2020 12:35:59 PM

Subject: FW: PO DGCZ

Received: Thur 9/24/2020 12:35:59 PM

Op het moment dat ik de conceptannotatie naar jullie verstuurde, kwam ook net de bijdrage vanfREbinnen; hierbij.

van:[EXEC EXE eminvws.ni>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 14:27

Aan:[NEED BEE minvws.ni>

Onderwerp: RE: PO DGCZ

AEE

Zie hierbij wat bullets op de genoemde punten. Kan me voorstellen dat er bij 1A ongetwijfeld meer te melden is als we meer tijd
hadden gehad. Gezien focus op ic wellicht goed zo.

1. Stand van zaken Covid:

a) Vooruitblik: Zijn er nog zaken op Zvw terrein die gaan spelen ihkv COVID?

Niet uitputtend maar een aantal zaken om eventueel te noemen:

- ZN is bezig met een nieuwe concept Regeling voor meerkosten en vangnet/continuiteit 2021 voor de msz. Directe

aanleiding voor het maken van een dergelijk voorstel is dat de zorginkoop-gesprekken tussen verzekeraars en

ziekenhuizen voor 2021 nog niet soepel verlopen door discussies ihkv COVID. Dit moet de benodigde comfort

bieden aan aanbieders. De regeling is op een aantal punten wat eenvoudiger dan de vorige regelingen. Als

reactie hebben wij vanuit VWS aangegeven dat deze nieuwe regeling vooral iets is voor zorgverzekeraars en dat

wij daar daarom neutraal tegenover staan. Het gaat overigens nog om een eerste concept en ZN gaat hierover

nog praten met zorgaanbieders en de ACM (voor mededingstechnische aspecten).
- De NZa vraagt aandacht voor het risico dat in de inkooponderhandelingen 2021 voor de normale zorg (niet

corona-zorg) in de msz wordt gehinderd door de discussies die nog spelen rond corona-kosten. De NZa is van

plan hierover een brief te sturen naar zorgverzekeraars om druk wat op te voeren (daarbij geldt natuurlijk wel

dat eea ook afhankelijk is van de ziekenhuizen).
- In het zgn. ‘hand aan de kraan’ overleg dat twee wekelijks plaatsvindt met VWS, NVZ, NFU, LNAZ, LHV, IG],

V&VN en de NZa, wordt stavaza en lessen besproken. In laatste overleg kwamen volgende zaken over tafel:

o Partijen zijn de lessen uit de vorige golf nu al zoveel mogelijk in praktijk aan het brengen
o Zo heeft het LNAZ natuurlijk een opschalingsplan geschreven dat partijen op meerdere fronten aan het

uitvoeren zijn:
= Opschalen beddencapaciteit
= Codrdinatie van zorg in de regio en landelijk
= Beschikbaarheid van realtime informatie om snel de juiste stappen te nemen

o Een belangrijke geleerde les is dat de reguliere zorg zoveel mogelijk moet doorgaan.

o Je ziet dat het LCPS nu al wordt ingezet om patiénten te spreiden, met als doel op dit moment om overal in

het land de reguliere zorg te laten doorgaan. Ze beginnen dus eerder met spreiden dan bij de eerste golf.
o Tot slot zijn er veel voorraden PBM aangelegd bij het LCH en zijn zorgaanbieders opgeroepen zoveel mogelijk

voorraden zelf aan te leggen.. Er wordt momenteel door accenture onderzoek gedaan naar het preventief

gebruik van PBM en wat dit doet met de voorraden

b) Terugblik: In hoeverre vindt er al een overgang plaatsvindt naar het trekken van lessen uit de crisis/ plannen voor

middellange termijn, bijv. op het terrein van genees- en hulpmiddelen?
Zie ook laatste bullet bij vorig agendapunt. Verder relevant om te benoemen dat er 1 september een brief naar de

Kamer is gegaan waarin lessons learned zijn genoemd. In de brief worden drie hoofdboodschappen bencemd:

1) Goed inzicht (vroeg signaleren door testen, traceren etc.)
2) Gerichte maatregelen nemen (specifieke en lokale maatregelen ipv generiek beleid)
3) Gezamenlijk volhouden (begrijpelijke communicatie, gericht op doelgroepen, meer praktische informatie)
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Verzonden: woensdag 23 september 2020 17:58

aminvws.n>; [IEEXECIIE

Onderwerp: FW: PO DGCZ

5.1.2e

Eerder vanmiddag kreeg ik van de IRF de onderwerpen ter bespreking in het PO DGCZ/IRF/FEZ komende vrijdagmiddag door.

Morgenmiddag moet ik (korte) interne annotatie voor [EEE aanleveren.

Zou jij stukje voor punt 1 voor je rekening kunnen nemen?

5.1.2e

Zou jij kort de stand van zaken Contourennota voor [ERE 0 papier kunnen zetten.

Het zou mooi zijn als ik de teksten uiterlijk om 14.00 uur heb.

Wat betreft opschaling IC-capaciteit is nog niet duidelijk of/hoe dat op de agenda moet blijven. Naar bevind van zaken zal ik

daarvoor iets voorbereiden.

Voor punt 3 beschikken we al over annotatie op basis van de voorbereiding van bespreking van hetzelfde punt in het PO

DGLZ/IRF/FEZ.

Groeten van

van: IEEE) (++/vws) SESE iniin.o>
Verzonden: woensdag 23 september 2020 12:08

Aan: ) minvws.nl>

CC: (IRF/VWS) minfin.nl>

Onderwerp: PO DGCZ

Ha IEEE
Zoals afgesproken bijgaand de agenda voor het PO DGCZ/IRF. Is bij punt 1 zo goed genoeg duidelijk wat we hier willen

bespreken? Hebben jullie nog aanvullingen hierop?

1. Stand van zaken Covid:

a) Vooruitblik: Zijn er nog zaken op Zvw terrein die gaan spelen ihkv COVID?

b) Terugblik: In hoeverre vindt er al een overgang plaatsvindt naar het trekken van lessen uit de crisis/ plannen voor

middellange termijn, bijv. op het terrein van genees- en hulpmiddelen?
2. Opschaling IC-capaciteit
3.

She fh
nieuwe HLA's (toelichting: dezelfde info staat hierin als in de voorbereiding van het PO met

« VWS en Financién verwachten bij de komende formatie de vraag wat er mogelijk is qua nieuwe

hoofdlijnenakkoorden in de zorg. Vanuit het perspectief van houdbare zorguitgaven is daarbij natuurlijk
belangrijk welke uitgavenontwikkeling in de Zvw te rezliseren zal zijn.

¢  Financién stelt voor komende maanden met VWS gezamenlijk een antwoord op dit vraagstuk voor te bereiden,
zodat:

+ Bij formatie een gedeeld en realistisch beeld is van het mandaat voor HLA-onderhandelingen;
+ Dit beeld inhoudelijk goed uitlegbaar is richting veldpartijen in de verschillende sectoren.

« Ten behoeve van de vorige formatie is dit vraagstuk gezamenlijk door VWS en Financién voorbereid in de TWBZ.

Voor de komende formatie is inhoudelijk al veel werk verzet in de Brede Heroverwegingen en Zorgkeuzes in

Kaart. Het lijkt daarom niet nodig een vergelijkbaar zware constructie in te richten. Wel is het van belang dat alle

betrokken directies in VWS en Financién het resultaat herkennen, dus moet afstemming een prioriteit zijn. Als

eerste stap wordt dit voorstel daarom deze week besproken in de periodieke overleggen IRF/FEZ met DGLZ en

DGCZ.

« Qverigens: FIN en VWS (directie Z) werken momenteel al uit hoe een volgend HLA er uit kan zien op het gebied
van gepast gebruik, zowel inhoudelijk als financieel. Dit is verzocht in een expertgesprek over gepast gebruik
met ministers Hoekstra en Van Ark op 25 augustus. Het voorstel is feitelijk deze gezamenlijke verkenning te

verbreden naar het geheel van de volgende hoofdlijnenakkoorden.
4. Stand van zaken Contourennota

Het lijkt ons nuttig om even stil te staan bij de contourennota, om ook vanuit jullie wat meer kleuring te krijgen bij de
inhoud en het proces.

Groeten EXE
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